
Zápis ze zasedání Akademického senátu Zdravotně sociální fakulty Jihočeské 
univerzity v Českých Budějovicích ze dne 26. 5. 2014 

 
 
Přítomní členové (bez titulů):  
S. Bártlová, I. Brabcová, F. Dolák, O. Doskočil, M. Hrušková, L. Heresová, J. Král,  
L. Martinek., L. Kozlová, D. Nováková 
 
Omluvení členové (bez titulů): 
P. Zimmelová, M. Ekhardtová, E. Nevaeva. 
 
Hosté (bez titulů):  
V. Tóthová (děkanka), I. Chloubová (proděkanka), J. Šemberová (proděkanka), D. Prouza 
(proděkan), J. Bednář (tajemník). 
 

Předseda zahájil zasedání Akademického senátu ZSF JU a konstatoval, že senát je 
usnášeníschopný (senát je v počtu 8 členů). Vyhotovením zápisu byl pověřen senátor 
Martinek. Jako skrutátor byl určen senátor Král.  

Předseda dále poděkoval za zástup doc. Bártlové z důvodu jeho nepřítomnosti na 
zasedání akademické obce. 
 
Program: 
 

1. Výroční zpráva o hospodaření Zdravotně sociální fakulty JU za rok 2013. 
2. Rozpočet Zdravotně sociální fakulty JU na rok 2014.  
3. Různé. 

 
Hlasování o programu: 
Hlasování: PRO 8 – PROTI 0 – ZDRŽELI SE 0.  
Program byl schválen v předložené podobě.  
 
 
1. Výroční zpráva o hospodaření Zdravotně sociální fakulty JU za rok 2013. 
 

Děkanka fakulty V. Tóthová v krátkosti uvedla výroční zprávu a předala slovo 
tajemníkovi fakulty. 

Tajemník fakulty J. Bednář – konstatoval, že rok 2013 znamenal z pohledu rozpočtu 
výrazný obrat. Uvedl, že fakulta mohla hospodařit s finančními prostředky o 10,5 mil. Kč 
vyššími než v roce 2012. Podotkl, že za tímto pozitivním výsledkem stojí i úsporná opatření, 
která fakulta přijala v roce 2012. Za rok 2013 bylo dosaženo kladného hospodářského 
výsledku ve výši 481.153,28 Kč. Dále tajemník fakulty uvedl, že počet zaměstnanců fakulty 
byl téměř neměnný ve srovnání s rokem 2012. U akademických pracovníků dokonce vzrostla 
průměrná měsíční mzda o 2800 Kč.  

16:15 přichází senátorka Kozlová (AS ZSF je v počtu 9 členů). 
Tajemník rovněž uvedl, že úroveň rozpočtu 2013 ve vztahu k předchozím letům 

umožnila přijmout rozhodnutí, které přesáhlo svou platností rok 2013, což umožnilo vytvořit 
zdroj z příspěvku pro pokrytí nárůstu osobních příplatků v období měsíců leden-květen 2014 
formou zdroje ve fondu provozních prostředků ve výši 3.252 tis. Další podstatnou informací 
je, že je soustavně navyšována finanční rezerva, která má v roce 2015 pokrýt pokles 



finančních zdrojů v souvislosti s výrazným poklesem počtů studentů a potřeby obnovy 
výpočetní techniky. 
 
Rozprava: 

Senátor Doskočil  - vznesl dotaz, zda finanční hodnota bodu týkající se osobního 
hodnocení akademického pracovníka je stále stejná, nebo se s měnícím rozpočtem bude také 
měnit. 

Tajemník fakulty J. Bednář: odpověděl, že finanční hodnota bodu bude jiná, na čemž 
se podílí rozdílná grantová činnost a počet publikací. Hodnotu bodu nedokázal přesně určit, 
ale slíbil, že senát o ní bude informovat. 

Děkanka fakulty V. Tóthová – upřesnila odpověď tajemníka J. Bednáře. Hodnota bodu 
se mění ve vztahu k rozpočtu. Přes navýšení průměrné měsíční mzdy o 2800 Kč bude tento 
rok finanční částka na osobní hodnocení akademických pracovníků stejná jako v loňském 
roce.  
 
Hlasování o přijetí výro ční zprávy ZSF JU za rok 2013: 
Hlasování: PRO – 8, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 1. 
 
Usnesení: Akademický senát ZSF JU schválil Výroční zprávu o činnosti ZSF JU za rok 2013.  
 
 
2.  Rozpočet Zdravotně sociální fakulty JU na rok 2014.  
 

Děkanka fakulty V. Tóthová uvedla opět tajemníka fakulty J. Bednáře, který senátory 
ZSF JU seznámil s rozpočtem pro rok 2014.  Tajemník prezentoval finanční obnos příspěvku 
z MŠMT, který se dle jeho slov oproti loňskému roku dramaticky nesnížil. V roce 2014 bude 
fakulta hospodařit s částkou 102.605 tis. Kč. K tomu je nutné přičíst příspěvek RVO, který 
činí 9.304 tis. Kč, který se oproti loňskému roku snížil. Za snížení v ukazateli „kvality“ stojí 
dle jeho slov nízká publikační činnost ZSF.  

16:30 přichází senátorka D. Nováková (AS ZSF je v počtu 10 členů) 
Tajemník dále upozornil na vysokou finanční částku čerpanou z Fondu rozvoje 

investičního majetku, 8.937 tis. Kč na III. etapu dostavby objektu Vltava. Závěrem tajemník 
připomněl, že rok 2014 nebude pro ZSF kritický, ale je třeba se připravit na pokles finančních 
prostředků z MŠMT v roce 2015.  
 
Rozprava: 

Předseda AS ZSF JU Dolák: Za jaké tiskoviny se utratí 22 tis. Kč na výukovém 
středisku Hradce?  

Tajemník fakulty: V této položce je zahrnutý spotřební materiál jako pohonné hmoty, 
ne pouze tiskoviny. 
 
Hlasování o přijetí rozpočtu ZSF JU pro rok 2014: 
Hlasování: PRO – 9, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 1. 
 
Usnesení: Akademický senát ZSF JU schválil rozpočet ZSF JU za rok 2014. 
 
3.  Různé 

Předseda AS ZSF JU Dolák: Jaký je plán v nákupu a tvorbě propagačních materiálů 
ZSF? 



Děkanka ZSF Tóthová: Na tuto činnost je vypsán institucionální rozvojový projekt, 
díky kterému vznikl reprezentační fond s rozpočtem cca 500 tis. Kč. Bude realizováno 
jednotné označení budov, nákup propagačních předmětů s logem fakulty a další možnosti 
prezentace ZSF. 

S. Bártlová: Budou propagační předměty určeny i pro příležitosti, jako jsou výjezdy 
do zahraničí? 

Děkanka ZSF Tóthová: Ano, tyto předměty budou určeny i pro výjezdy do zahraničí. 
 
Předseda senátu poděkoval přítomným za účast na zasedání AS ZSF a zasedání ukončil. 

 
Příští zasedání AS ZSF JU je plánováno na 30. 6. 2014 od 16:00.  
 
V Českých Budějovicích dne 29. 5. 2014 
 
 
 
Zapsal: Lukáš Martinek 
 


